
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6296.

Benyújtás dátuma: 2023-11-27 13:14

Parlex azonosító: 1JQQ3QBH0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Oláh Lajos (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka annak, hogy a Mátrai Tájvédelmi 
Körzetben a som-hegy-bükki fáslegelőn (Tariska) az ún. pásztorszállás mostanra láthatóan 
sem fejlesztve, sem gondozva, sem üzemeltetve nincsen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A mátrai  és  bükki  hegyi  rétek,  legelők  természetvédelmi  kezelési  infrastrukturális  hátterének
kialakítása című, mintegy 222,5 millió forint támogatási összegű, KEOP-3.2.0/11-2012-0015 számú
pályázat  keretében  a  Mátrai  Tájvédelmi  Körzetben  kialakításra  került  ún.  pásztorszállás  és
juhhodály  mára  láthatóan  az  enyészet  martalékává  vált,  a  projekt  részeként  betelepített  racka
juhoknak pedig a nyomát sem látni mostanra.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Mi az oka annak, hogy a Mátrai Tájvédelmi Körzetben a som-hegy-bükki fáslegelőn (Tariska)
az ún. pásztorszállás mostanra ilyen állapotba került?
 
Milyen konkrét indok vezetett a projekt ezirányú „kezeléséhez”?
 
Dátumszerűen mettől meddig üzemelt, illetve mikor szűnt meg végleg az ún. pásztorszállás
projekt?



 
Az üzemeltetés ideje alatt mindösszesen mennyi közpénz került felhasználásra a fenntartás
költségeire?
 
Összesen hány racka juh lett betelepítve a területre illetve mi lett ezen egyedek sorsa?
 
 
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. november 27.
 
                                                                                  Dr. Oláh Lajos
                                                     Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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